



「中大聯合人」午宴 Luncheon for UC Alumni Working at CUHK

「中大聯合人」午宴已於 2015 年 3 月 20 日假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉行，書院邀請在中大工作的聯合書院校友回到聯合校園參加是次聚會，逾四十位校友出席。

The College organised a luncheon for United College alumni working at CUHK on 20 March 2015 at the UC Staff Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. More than forty alumni working in CUHK attended this luncheon.



本院校友獲頒通識教育模範教學獎 College Alumnus Awarded Exemplary Teaching Award in General Education

本院校友日本研究學系何志明教授（95/日研）於 2015 年 3 月 16 日假大學邵逸夫堂留足展覽廳獲頒 2014 通識教育模範教學獎。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus, Professor Ho Chi-ming from the Department of Japanese Studies, was awarded 2014 Exemplary Teaching Award in General Education on 16 March 2015 at the Foyer Gallery of Sir Run Run Shaw Hall. Our heartfelt congratulations to Professor Ho!



本院校友珍藏於中大展出 College Alumnus Treasures Exhibition in CUHK

本院已故校友著名香港掌故作家、前浸會大學傳理學院電視電影系系主任吳昊先生（原名：吳振邦；71/社會）的珍藏展覽「風再起時：吳昊留給我們的五六十年代香港」於 2015 年 3 月 27 日至 9 月 30 日假香港中文大學大學圖書館展覽廳舉辦，歡迎各位參觀。

The late College alumnus, famous Hong Kong anecdotes writer, ex-Head of the Department of Cinema and Television, School of Communication, Hong Kong Baptist University Mr Ng Chun-bong (Penname: Ng Ho) (71/SOCI), had his treasures exhibited at "Remembering the Breeze: Hong Kong in the 50s and 60s from the Ng Ho Collection". The exhibition is open to public from 27 March till 30 September 2015.

